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Styrelsen informerar                                                                                                                      

från styrelsemötet 2024-07-15                                                                                                      

Vattnet                                                                                                                                                           

arbetet med sommarvattnet är nu klart och betalt.                                                                                      

Sista extradebiteringen på fyra kronor är uttagen.                                                                                                                                                 

Risstaket                                                                                                                                                          

Styrelsen har beslutat att anvisa plats för två nya risstaket,                                                        

återkommer med exakta platser.                                                                                                                                                     

Miljöfrågor                                                                                                                                               

Miljögruppen kommer att ha en punkt på sommarmötet för presentation och aktuella 

frågor. Miljögruppen funderar på behovet av att ha en information                                                                                             

om hanteringen av sniglar, återkommer.                                                                                                                                                      

Toaletter                                                                                                                                                                      

De nya toaletterna är på plats men ännu inte i bruk                                                                                           

så fortsätt använda de gamla så länge.                                                                                                                                                              

Mätningen av koloniområdet.                                                                                                                      

Regionen har godkänt den inmätning som är gjord. Informerade om att de tallar som är i 

dåligt skick är kommunens ansvar. 

                                                                                                                 

Sommarmöte                                                                                                                                                            

Sommarmötet är den 17 augusti klockan 14.00,                                                                                                

boka in i almanackan! Planeringen och inbjudan av gäster är i full gång!                                                                                                                                   

Styrelsen 


